
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 27. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 698
Vil ministeren – som opfølgning på besvarelsen af SOU alm. del spørgsmål 617-620 – 
svare på, om data om magtanvendelser ikke monitoreres og ikke har været monitoreret 
gennem de seneste 10 år? Har ministeren ingen intentioner om at monitorere dette 
fremadrettet? Hvis det ikke er tilfældet, mener ministeren da, at hun lever op til aftalen 
i aftalekredsen bag Sammen om Handicap, hvor det netop er fastlagt, at udviklingen i 
magtanvendelser skal følges tæt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på katrine.daugaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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